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                                                      Protokół nr 102/2013 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
 w dniu 17 października 2013 roku  

o godz. 08.00   
 

Obecni:  
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
Józef Chabraszewski- członek Zarządu   
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
Mariusz Żałobniak- Sekretarz Powiatu Średzkiego  
 
Wicestarosta  
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów Zarządu Powiatu Nr 97/2013, 98/2013, 99/2013,100/2013,101/2013. 

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie:  

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013    

(uchwały budżetowe zostaną przedstawione na posiedzeniu Zarządu)  

- przyjęcia planu zimowego utrzymania dróg powiatowych Powiatu Średzkiego w sezonie 

2013/2014 

5. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013   

- udzielenia pomocy finansowej Gminie Środa Śląska na realizację zadania pn. 

”Przebudowa drogi gminnej na odcinku od drogi krajowej 94 do miejscowości Juszczyn”.   

6. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- wsparcia finansowego Koncertu Charytatywnego na Rzecz Kliniki Transplantacji Szpiku, 

Onkologii i Hematologii Dziecięcej we Wrocławiu.  

7. Sprawy różne 

 

Sekretarz  
Zaproponował wprowadzenie do porządku Zarządu w punkcie 4 „Podjęcie uchwał Zarządu 
Powiatu w sprawie” uchwałę dotyczącą dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, w 
punkcie 5 „Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie”: uchwałę w sprawie ustalenia 
rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych. Wyjaśnił, że zmiana polega na tym, że od 1 
października Apteka Aronia w Kostomłotach przestała funkcjonować, w związku z tym te 
ciągi dyżurowe muszą się przesunąć. W punkcie 6 „Przyjęcie stanowiska w sprawie” wniosku 
dwóch nauczycieli Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1, dotyczących 
dofinansowania formy doskonalenia zawodowego nauczycieli. Dodał, że formy, które nie były 
ujęte we wniosku Pani Dyrektor PZSP Nr 1, nauczyciele wykonali takie szkolenia 
uzupełniające i teraz próbują wnioskować do Zarządu o refundację tych kosztów.   
 
 
Za przyjęciem porządku Zarządu Powiatu ze zmianami, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
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                                                        Za - 4 W - 0 P - 0  
 
 
 

Ad.3 /Przyjęcie protokołów Zarządu Powiatu Nr 97/2013, 98/2013, 99/2013, 100/2013, 
101/2013.  
 
Za przyjęciem protokołu Nr 97/2013 z dnia 12 września 2013 roku,  członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali:  
 
                                                       Za- 4 W-0 P-0  
       
Za przyjęciem protokołu Nr 98/2013 z dnia 19 września 2013 roku,  członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali:  
 
                                                       Za- 4 W-0 P-0  
 
Za przyjęciem protokołu Nr 99/2013 z dnia 26 września 2013 roku,  członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali:  
 
                                                       Za- 4 W-0 P-0  
    
Za przyjęciem protokołu Nr 100/2013 z dnia 30 września 2013 roku,  członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali:  
 
                                                       Za- 4 W-0 P-0  
 

Za przyjęciem protokołu Nr 101/2013 z dnia 9 października 2013 roku,  członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali:  
 
                                                       Za- 4 W-0 P-0  
 

Ad. 4 Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie:  

 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013    

Skarbnik omówiła uchwałę.  
 
Posiedzenie Zarządu opuścił r. Pierzchalski, obecnych 3 członków Zarządu Powiatu. 
 
Za podjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                     Za-3 W-0 P-0 (nieobecny podczas głosowania r. Pierzchalski) 
 

- przyjęcia planu zimowego utrzymania dróg powiatowych Powiatu Średzkiego w 

sezonie 2013/2014   

Wicestarosta odczytał projekt uchwały.  
 
Wicestarosta 
Dodał, że jest to praktycznie powtórzenie zeszłorocznego planu zimowego utrzymania.  
 
Na posiedzenie Zarządu wrócił r. Pierzchalski, obecnych 4 członków Zarządu Powiatu. 
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Za podjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
  
                                                       Za-4 W-0 P-0  
 
- w sprawie zmiany uchwały Nr 208/2013 Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 07 
stycznia 2013 roku w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli  
 
Wicestarosta odczytał projekt uchwały.  
 
Wicestarosta 
Dodał, że w paragrafie 2 dopisuje się słowo „logistyka”. Jest to nowy kierunek, w Zespole 
Szkół i dlatego trzeba przygotowywać nauczycieli. Jest to finansowane z pieniędzy, które są 
zaplanowane w placówkach na doskonalenie.   
 
Za podjęciem przedmiotowej uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                          Za-4 W-0 P-0  
 
Ad. 5  Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013   

Skarbnik omówiła przedmiotową uchwałę.  
 
Skarbnik 
Dodała, że po stronie wydatkowej wprowadzona jest pomoc finansową  dla Gminy Środa 
Śląska na drogi gminne, czyli drogę Juszczyn.  Otrzymaliśmy i podpisaliśmy umowę ze 
Starostwami w PFRON- ie na zakup samochodu dla osób niepełnosprawnych, na co 
otrzymaliśmy 73 309 złotych.    
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 
                                                            Za-4 W-0 P-0  
 

- udzielenia pomocy finansowej Gminie Środa Śląska na realizację zadania pn. 

”Przebudowa drogi gminnej na odcinku od drogi krajowej 94 do miejscowości 

Juszczyn”.   

 

Wicestarosta odczytał projekt uchwały.   

 

Skarbnik  

Powiedziała, że należy pamiętać, iż w przypadku pomocy finansowej na nie swoje zadanie, o 

tym decyduje Rada Powiatu.  

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu 

głosowali: 

 

                                                            Za-4 W-0 P-0  
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- uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających 

na terenie Powiatu Średzkiego.  

 

Wicestarosta 

Powiedział, że wypadła Apteka Aronia w Kostomłotach z grafiku, reszta została 

poprzesuwana.   

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu 

głosowali: 

                                                            Za-4 W-0 P-0  

 

Ad. 6 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- wsparcia finansowego Koncertu Charytatywnego na Rzecz Kliniki Transplantacji 

Szpiku, Onkologii i Hematologii Dziecięcej we Wrocławiu.  

Wicestarosta 
Powiedział, że wszystkie samorządy dadzą po 2 tysiące. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że dajemy te pieniądze, ale jako promocja Powiatu, z puli pieniędzy 
przeznaczonych na promocję.  
 
Za przyjęciem przedmiotowego stanowiska, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                             Za-4 W-0 P-0  
 
            - wniosku dwóch nauczycieli Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1,  
            dotyczących dofinansowania formy doskonalenia zawodowego nauczycieli. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że dwoje nauczycieli wychowania fizycznego zrobiło dodatkowe uprawnienia na 

ratownika kwalifikowanego pierwszej pomocy i ratownika wodnego, chcą aby pomóc im 

finansowo za to, że te kursy zrobili. Wnioskują o refundację kosztów.  

 

Radny Kaczmarek 

Powiedział, że oczywiście uznajemy potrzebę uzyskiwania dodatkowych kwalifikacji, 

natomiast kwestię przydzielenia dofinansowania pozostawmy w gestii dyrektora szkoły.   

 
Za przyjęciem przedmiotowego stanowiska, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                  Za-3 W-1 (Wicestarosta) P-0  
 
Ad. 7 Sprawy różne.  
 
Radny Chabraszewski 
Powiedział, że chciałby nawiązać do różnych artykułów, które pojawiają się w lokalnych 
mediach. Dodał, że Powiat wydał naprawdę dużo środków finansowych. Poszliśmy tokiem 
rozumowania planów wieloletnich, że pierwsze drogi robione są te, które łączą powiat z 
siedzibami gmin. Moim zdaniem zrobiliśmy naprawdę dużą robotę, a jeżeli chodzi o efekt 
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medialny i odbiór społeczny, to jest bardzo nieprzyjazny. Myślę, że na przyszłość powinniśmy 
bardziej zabiegać o tą stronę medialną, promocyjną Starostwa i tego co robimy. Myślę, że 
spotkania w poszczególnych miejscowościach, wsiach, gdzie będą robione inwestycje, ludzie 
muszą dużo więcej wiedzieć, na temat możliwości finansowych i planów.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu.   
 
 
 Protokół sporządziła:                                   PODPISY:  
               (-) 
  Katarzyna Łaziuk                                       

                          
                          Mieczysław Kudryński………(-)……. 
 

 
               Czesław Kaczmarek …………(-)…….. 

 
 
                                                                  Grzegorz Pierzchalski.............(-).........  
 

 
                                                                        Józef Chabraszewski…………(-)…………           
                                              

                                                           
                                                          Janina Gawlik…………….…(-)…………. 

 
 

                                                                        Mariusz Żałobniak…………(-)………….. 
   
 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 
 


